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Budapest/Sydney, 2017. január 15. - Folytatni kell a magyar kormány által megkezdett
diaszpóra-politikát, és minél nagyobb hangsúlyt kell fektetni a magyar fiatalok
bevonására a külföldi magyar szervezetek tevékenységébe
- közölte vasárnap az MTI-vel telefonon Potápi Árpád János nemzetpolitikai államtitkár, miután
Ausztráliában számos magyar szervezet és egyesület képviselőivel találkozott. 
       Potápi Árpád János a tíz napja kezdődött ausztráliai látogatásán több tucat magyar
szervezetet és egyesületet keresett fel. Csütörtökön érkezett Brisbane-ből Melbourne-be, ahol
az elmúlt három napon találkozott az ottani magyarok különböző szervezeteinek képviselőivel,
így például a victoriai Magyar Tanács tagjaival, illetve felkereste a világ legnagyobb magyar
központját, ahol a többi között magyar vasárnapi iskola is működik. 
 Az államtitkár vasárnap ellátogatott a melbourne-i Bocskai Központba, ahol szintén mintegy
negyven magyar gyereket oktatnak a hétvégeken. Itt előadást tartott a magyar kormány
diaszpóra-politikájáról, megtekintette az egyik legidősebb ausztrál templomot, amely a magyar
református egyház tulajdonában van, és ahol hétről hétre találkoznak az ottani református
magyarok.
 Az államtitkár vasárnap találkozott a Délvidéki Demokratikus Magyarok Szövetségének
képviselőivel, előző nap pedig geelongi magyarokat kereste fel.    
 Nagyon érdekes volt számára, hogy - mint fogalmazott - ezek "teljesen élő", tevékeny
szervezetek. Képviselői nagyon elismerően nyilatkoztak a diaszpóra magyarságát segítő Kőrösi
Csoma Sándor Programról - fogalmazott.
 Hozzátette, hogy a szervezetek kéréseket fogalmaztak meg Budapesthez, azt szeretnék
például, ha Magyarország még több tanárt és táncoktatót küldene tanítani az Ausztráliában
működő magyar hétvégi iskolákba.
 Pótápi Árpád János szerint folytatni kell a magyar kormány által elkezdett diaszpóra-politikát,
és a hagyományos módszerek mellett minél nagyobb hangsúlyt kell fektetni a magyar fiatalok
bevonására a külföldi magyar szervezetek munkájába, hogy ne veszítsék el identitásukat, és
magyar iskolákba járassák gyerekeiket.
 Mint minden magyar szervezetben, az ausztráliai szervezetekben is gondot jelent, hogy egyre
kevesebb a magyar fiatal, egyre kevésbé tudják őket a hagyományos eszközökkel "megfogni".
Főleg azokat kellene bevonni a magyar szervezetek és egyesületek munkájába, akik nemrég
vándoroltak ki Ausztráliába és van gyermekük. Budapest megpróbál ehhez segítséget nyújtani -
mondta az államtitkár.
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